
MR-vergadering 11 mei 2022 
 

1. Welkom, opening vergadering 

Patrick heet iedereen welkom en opent de vergadering. Fijn dat Regien weer fysiek aanwezig is!  

2. Notulen 

Dank Sybrand voor de uitgebreide notulen. Goed verhaal over Snappet. Ravian moet de notulen 

nog online zetten. Deze taak gaat naar de leerkrachten in de toekomst. 

De evaluatie die in de MR is besproken is ook teruggekoppeld binnen het team. 

Ouders zijn weer welkom in de school, bij Patrick is er al iemand komen kijken in de klas. Ze was 

heel enthousiast en vond het erg leuk om te zien hoe het nu echt eraan toe gaat. Zeg het voort, 

ouders moeten dit vooral doen! Op deze manier kan er een realistisch beeld verkregen worden 

over hoe dingen gaan in de klas. 

Mieke: als een ouder klachten/opmerkingen heeft, nodig ze dan ook pro-actief uit als leerkracht.  

Ravian: rondom Snappet is afgesproken om een ouderavond te organiseren. De school wil dit naar 

na de zomer verplaatsen. Onder andere omdat er al veel verschillende dingen spelen de komende 

weken. Fransje twijfelt of dit een goed idee is, omdat sommige ouders aan het wachten zijn, en 

dan duurt het weer een hele tijd. 

3. Mededelingen 

Het is al via Schoudercom aangekondigd: er komen twee nieuwe collega’s bij. Voor de IB-er komt 

er een nieuwe ronde. Kan Mieke op 24 mei bij de gesprekken zitten (ergens tussen 15.00 – 

20.00)? Dat kan. 

De bovenbouw heeft samen met groep 8 gezeten over alle activiteiten die er nog aankomen dit 

jaar. Morgen komt daar een mail over van Miriam naar de ouders. 

Er is voor een film in plaats van een eindmusical gekozen dit jaar. Om een musical in elkaar te 

zetten is er enorme veel personele bezetting nodig, en het brengt veel onrust in de klas (kinderen 

moeten dan steeds worden verdeeld). De film was goed bevallen vorig jaar, en kinderen hebben 

dan ook een tastbare herinnering.  

Donderdag 21 juli is de presentatie van de eindfilm in de Muziekgieterij, ouders zijn welkom! Er 

komt ook een disco met DJ etc. Het jaarboek wordt dan ook gepresenteerd.  

Stichting jaarboek Maastricht heeft ieder jaar een boek, alleen zijn het vooralsnog voornamelijk 

ouderen die hier interesse in hebben. Om het te verjongen willen ze een pilot gaan doen met 

scholen. Onze school doet daaraan mee, dit jaar gaan we dat voor het eerst doen. Omdat het een 

pilot is krijgen de kinderen dit jaar het boek gratis. Het idee is om dit op termijn over alle groepen 

8 in Maastricht te gaan doen. Er komt dan een algemeen deel, en iedere school kan dan ook een 

deel zelf invullen. 

Sommige leerlingen ervaren een beetje werkdruk door alles wat er speelt. Maar ze mogen twee 

dagen per week aan de andere taken werken. De weektaak ziet er nu dus iets anders uit. 

De kinderen van de bovenbouw zijn puin gaan ruimen langs de Maas. Hier krijgt de school een 

vergoeding voor. De school kijkt of ze hiervan naar de film kunnen gaan met z’n allen. 

Er komt dit jaar nog een fietsexamen aan voor groep 7. De leerlingen van groep 8 die waren 

gezakt kunnen hier waarschijnlijk nog aan meedoen. 



Er zijn momenteel tekenlessen en handvaardigheidslessen in de onderbouw. Er komt een nieuwe 

thema aan voor groep 1 en 2: Dierentuin. Het digischuifbord is aangeschaft, de kinderen vinden 

het enorm leuk. 

Op 19 juli is het schoolreisje naar de speeltuin. Op 4 juli is er weer een afsluiting voor groep 2. Ze 

willen dan naar de Daalhoeve gaan. Het logeren voor groep 2 is afgeschaft, teveel ouders hadden 

er problemen mee. 

De middenbouw gaat weer op kamp. Ze gaan een nachtje op school logeren, dat was zo goed 

bevallen vorig jaar. De eerste dag is naar de speeltuin voor iedereen.  

Rondom DaVinci (kosmisch onderwijs), willen ze misschien nog een dagje naar Bokrijk gaan.  

Er komt misschien ook nog een sportdag aan. De schoolleiding is naar de mogelijkheden aan het 

kijken.  

Regien heeft een mail van schoolschrijven gekregen. Ze gaat kijken of dit gelinkt kan worden aan 

het jaarboek. 

De resultaten tevredenheidsonderzoek zijn binnen gekomen, dit graag voor de volgende keer 

agenderen. 

4. Rondvraag 

Muziekonderwijs: verschillende ouders hebben aangegeven dat ze het jammer vinden dat er niet 

meer variatie is tijdens de muzieklessen, aangezien er specifiek een vakleerkracht voor is.  

Ravian: Drie jaar geleden is gekeken of er een andere methode aangeschaft kon worden om het 

muziekonderwijs uit te breiden. Het is dus al iets vooruitgegaan met methode Muziek in de Klas. 

Het uitgebreide pakket is daarvoor aangeschaft. Er worden ook instrumenten aangeschaft, 

waardoor er meer kan worden gedaan.  

Regien: het zou leuk zijn als muziekonderwijs meer wordt verweven in de schoolactiviteiten, bijv. 

kerstmis etc. Dat is een taak voor iedereen op school. 

Na de zomer zetten we cultuur als breder punt op de agenda van de MR. 

5. Schoolzwemmen/vervoer 

Deze twee punten zijn samen verbonden, maar we willen ze toch los bespreken. Wil de school 

doorgaan met schoolzwemmen?  

Ravian: ja, het is zeker waardevol om schoolzwemmen te doen. Maar de vraag is, hoeveel vind je 

het waard? Je kunt ook naar alternatieve vormen zoeken om het schoolzwemmen in te richten 

(minder klassen/dichterbij).  

Het busvervoer is enorm veel duurder geworden, dus vervoer is een enorme kostenpost bij het 

schoolzwemmen. Maurice Lambriex is aan het uitzoeken of er subsidies zijn waarmee we het 

vervoer kunnen sponsoren. Dat zou natuurlijk enorm helpen.  

Regien: we hebben in het verleden al bij Zenden gezwommen. Dat is erg klein, daar konden we 

maar met een halve klas tegelijk zwemmen. Maar dat was nog wel op te lossen. In de Geusselt is 

een fijn programma, ook voor de kinderen die hun diploma al hebben. Die krijgen een gevarieerd 

aanbod. Dan is Zenden dus eigenlijk geen optie.  

Ravian: de school mag maar één keer om de zwembijdrage vragen. Dus ook als ouders niet 

betalen wordt het duurder. Als je meer geld uitgeeft, dan valt iets anders af.  



Fransje: kan het vervoer niet met/door ouders worden geregeld? Dit kan worden meegenomen in 

de alternatieven. 

De boodschap van de school naar de ouders toe macht best zijn: als er minder ouderbijdrage is 

kunnen we x en y ook niet doen. 

Het schoolzwemmen gaat volgend jaar nog door, maar voor de toekomst moeten we alternatieven 

zoeken voor de kosten. 

6. Vakantierooster 

De vakanties zijn eigenlijk allemaal hetzelfde als dit jaar.  

Komend schooljaar zullen er ongeveer tussen de 5 en 8 studiedagen zijn. Voorheen werd 

geprobeerd om die te koppelen aan lange weekenden. Maar volgend jaar gaat de school weer door 

met de trainingen van bureau Wolters, dus de planning hangt ook af van hun beschikbaarheid. 

Ravian heeft wel de vraag uitgezet of het niet alleen op woensdag kan.  

Volgend jaar start de zomervakantie op vrijdag 14 juli. Dus we zijn dan veel eerder dan dit jaar.  

Ravian zit in de regionale vakantiewerkgroep. Daar wordt onder andere gekeken naar de koppeling 

met het VO. Dat wordt allemaal op elkaar afgestemd.  

7. Concept schoolgids 

Er zal weinig veranderen aan de schoolgids. De school is er mee bezig, er komt een conceptversie. 

Ravian zal t.z.t. de veranderingen doorsturen. 

8. Begroting/financiën 

De MR heeft geen instemming/advies recht op de begroting, maar Ravian vindt het wel belangrijk 

om de MR erin mee te nemen.  

De formatie blijft komend jaar hetzelfde, met een IB-er van 0,6 FTE, aangevuld met de nieuwe 

leerkrachten Nina en Stannie. Marij en Andrea verdwijnen. Ine en Miriam gaan iets minder werken. 

Van Daisy en Killian stopt het ouderschapsverlof.  

Regien: komt de loonsverhoging er nog bovenop bij de begroting? Ravian: ja, maar dat komt bij 

de baten ook erbij. 

De rijksbijdragen van dit jaar zijn hoger door de NPO gelden. Dat vervalt vanaf volgend jaar. 

Investeringen zijn gedaan met een lange termijnvisie.  

Patrick: hoeveel moeten wij als school aan de stichting betalen? Ravian: 11% moet worden 

overgedragen aan de stichting, dat is er al vanaf gehaald in de begroting. Patrick: als we dan een 

tekort hebben, draagt de stichting dan ook weer bij aan de school? Ravian: Zo werkt het op zich 

niet. Maar je moet niet onderschatten wat de stichting allemaal voor ons doet (HR, 

salarisadministratie, huisvesting, ICT, etc.). Als dat wegvalt moet je het allemaal zelf 

regelen/inkopen.  

Mieke: Heeft school een vast energiecontract? Ravian: Ja, nog voor 1,5 jaar. 

De ouderbijdrage zit bij de overige lasten en baten erbij.  

De groepsbezetting voor komend jaar kan in de laatste MR-vergadering worden gedeeld. 

 

 



9. Hoogbegaafdheid 

Daisy wordt de hoogbegaafdheid coördinator. Ze zal structureel een dagdeel worden vrij 

geroosterd om hier mee aan de slag te gaan. Er is een beleidsplan in de maak, volgend jaar gaat 

dit worden ingezet. 

Er is een infoavond geweest voor het team rondom hoogbegaafdheid. DHH wordt nu ingezet op 

school.  

10. Initiatieven MR 

Patrick stelt voor om tijdens de laatste vergadering eerder te beginnen, bijvoorbeeld om 18.30. 

Dan kunnen we daarna nog borrelen. De vergadering van 1 juni komt dan te vervallen. 

 

Punten volgende vergadering: 

- Schoolgids 

- Groepsbezetting komend jaar 

- Resultaten tevredenheidsonderzoek 

 

 


